

臺灣大學公共衛生學院流行病學與預防醫學研究所

碩博班研究生口頭報告競賽實施辦法

主旨:為促進本所研究生之學術交流以及培養學術研究成果報告能力，舉辦「碩博班研究生口頭報告競賽」激勵本所研究生積極參與學術研究，學習如何以英語在有限時間內向聽眾闡述個人研究理念以及研究成果。

一、參與對象:本所碩博班在學學生。

二、活動辦法:

(1)繳交報名表一份。

(2)報告主題須為參賽者個人的研究，不得以他人研究或論文作為題目。

(3)報告時間 15 分鐘，Q&A5 分鐘，以英語方式進行。

三、評分方式:

研究內容完整度 50%

整體流暢度 20%

口條及臺風 30%

四、獎勵方式:碩博班各取前三名，

第一名：壹萬元、第二名：捌千元、第三名：陸千元，另依參加人數擇數名優秀者給予獎勵。

Oral presentation of research, Institute of Epidemiology and Preventive Medicine, National Taiwan University

Subject : Institute of Epidemiology and Preventive Medicine, National Taiwan University will organize oral presentation of research competition to encourage students to develop skills of presenting research in English.

- 1. Target :** The master / doctoral students within the field of Epidemiology, Biostatistics, Preventive Medicine and Global Health.
- 2. Terms and conditions of activity :**
 - (1) Submit the application form.
 - (2) Topic of presentation must be participants' own research.
 - (3) Each participant has 15 mins for presentation and 5 mins for Q&A. The whole presentation and Q&A have to be conducted in English.
- 3. Evaluation :**
 - Comprehensiveness of research content 50%
 - Logic and fluency of presentation 20%
 - Presentation manners and skills 30%
- 4. Prizes :** 3 master students and 3 doctoral students will be awarded respectively.
 - First prize: 10,000 NTD dollars.
 - Second prize: 8,000 NTD dollars.
 - Third prize: 6,000 NTD dollars.
 - Extra prizes for excellent presentations may be awarded depending on the quality and total number of presentations.